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♦ Proces Verbal Ședință   31.05. 2016 ♦ 
  al Consiliului Local al Comunei Socol 

        Încheiat astăzi 31.05.207, în şedinţa publică ordinară a Consiliului local al Comunei 
Socol, desfăşurată în sala de şedinţe a acestuia . 
       Convocarea şedinţei ordinare de astăzi  s-a făcut de către  doamna Ghiță Olgița  – primarul 
Somunei Socol, Conform prevederilor art. 39 alin. (1), (3) și (5) din Legea Administraţiei 
publice locale, nr. 215/2001, republicată în 2007, modificată şi completată, prin Dispoziția  
nr.90 / 23.05.20176  si adresa de convocare nr. 1451 / 23.05.2017 , prin care Consiliul Local 
al Comunei Socol se convoacă în ședința ordinara de lucru în data de 31.05.2017, ora; 14, 
care va avea loc în sala de şedinţe a Primariei Socol, având propusă următoarea  

                                                     ORDINE DE ZI 

1. Proiect de Hotarâre privind  aprobarea nomenclatorului stradal; 
2. Proiect de Hotarâre privind  împuternicirea primarului în relatia cu autoritatile si 
instituțiile statului în vederea solutionării situațiilor funciare privind localitatea Bazias. 
3. Proiect de Hotarâre privind executarea de reparații la sistemul de alimentare cu  apa din  
localitatea Pârneaura; 
4.Diverse. 

 

      D-l consilier local VULETICI Nicola    în calitate de preşedinte, constată că şedinţa de 
astăzi este legal constituită,  sunt prezenţi 9  (nouă )  consilieri locali,  participă de drept 
doamna primar și secretarul Comunei. 

     Președintele de sedință, dl consilier Vuletici Nicola  dă citire convocatorului și prezintă 
ordinea de zi : 
Propune introducerea pe ordinea de zi : 

� Proiect de hotărâre  privind rectificarea Bugetului local de venituri și cheltuieli al 
Comunei Socol în baza adresei  A.J.F.P CARAS SEVERIN  NR.3693/24.05.2017 
 

        Se supune la vot introducerea pe ordinea de zi a proiectului  , ( art.43 din Legea 
nr.215/2001- republicată) şi se aprobă prin vot deschis în unanimitate de voturi (9 pentru) de 
catre consilierii prezenti ;  
   D-l consilier local Vuletici Nicola   în calitate de preşedinte constată că şedinţa de astăzi 
este legal constituită, că sunt prezenţi 9  (nouă )  consilieri locali,  participă de drept primarul 
și secretarul Comunei. 
       De asemenea se consemneaza prezenta in public a domnului Ugarcovici Ilie. 
       Se trece la votul privind ordinea de zi şi , propunerea este votată în unanimitate cu  9 
voturi  pentru de toţi cei 9 (noua)  consilieri locali. 
 

      Secretarul comunei citeste si supune la vot procesul verbal al şedinţei consiliului local  al 
Comunei Socol  ( vezi art.42 alin.5 din Legea nr.215/2001 - republicată) referitor la 



mentionarea exacta a opiniilor exprimate de consilieri, care de asemeni se aprobă în 
unanimitate de voturi. 
  Dl. Consilier Stefanovici Tomislav are obiectii cu privire la mentionarea cronologica in 
procesul verbal. Secretarul comunei mentioneaza ca discutiile respecitve se regasesc la 
diverse. Dl. consilier ridica problema privind consemnarea in mod cronologic la momendul 
discutiei chiar daca nu era discuția cu privire la punctul respectiv de pe ordinea de zi. 
 
Preşedintele de şedinţă propune trecerea la; 
 
 

Punctul 1   Proiect de Hotarâre privind  aprobarea nomenclatorului stradal;. 
     Doamna primar prezinta Adresa Institutiei Prefectului Judetului Caras-Severin cu 
nr.4/5998 din data de 10.05.2017, privind necesitatea realizarii nomenclatorului stradal in 
conformitate cu prevedrile din Legea nr. 7/1996 la  art.4, lit.q republicata a cadastrului şi a 
publicităţii imobiliare 

 
  Discuții pe proiect  
Domnul consilier Stefanovici Toomislav intreaba ce reprezinta acest nomenclator daca se 
schimba numerotare sau nume strazi .Se raspunde ca raman aceleasi nr. de casa si străzile 
devin numerotate simplu de la 1 la X , si strada principal este cea cu drumul judetean. 

Proiectul se supune la vot si consilierii voteaza in unanimitate (9 voturi pentru ). 
 
Punctul 2. Proiect de Hotarâre privind  împuternicirea primarului în relatia cu 
autoritatile si instituțiile statului în vederea solutionării situațiilor funciare privind 
localitatea Bazias. 
 
Doamna primar prezinta proiectul prin care se  mandatează Primarul Comunei Socol să 
reprezinte interesele U.A.T. Comuna Socol în toate litigiile prezente si viitoare, în oponență 
cu Ministerul Transporturilor , Regionala CFR Timisoara, 
   
Discuții pe proiect  
Dl.consilier Stefanovici Tomislav intreaba dece trebuie aceasta mandatare. Secretarul 
raspunde ca este pentru semnarea actelor atit juridice cit si de procedura si in proect se 
specifica in mod clar mandatul la ce se refera. 
Dl.consilier Stefanovici Tomislav specifica ca este o zona cu destule probleme juridice mai 
vechi, Dl.consilier Velimirovici Ivam Intervine si specifica in mod clar necesitatea de a 
rezolva situatia litigiilor cu CFR. 
Sun discutii cu privire la parasirea locatiei de CFR, intre membrii coniliului local se discuta 
de amplasamente vecinitati si situatii din zona. 
Sunt discutii diverse pe linga subiect cu privire la interesele CFR si modul de a intervenii in 
zona Bazias, precum si discutii legate de suprafetele de aproximativ 200 de Ha. 
 

Proiectul se supune la vot si consilierii prezenti voteaza in unanimitate (9 voturi pentru ). 
 

Punctul 3. Proiect de Hotarâre privind executarea de reparații la sistemul de alimentare 

cu  apa din  localitatea Pârneaura;. 

Doamna primar prezinta faptul ca in prezent alimentarea se face din fantana manastirii. 
Bazinul de la Pârneura este inutilizabil având baza imposibil de reparat ca urmare a erodarii 
in timp. 



Discuții pe proiect : 

Domnul consilier Iovanovici prezintă faptul ca aceași situatie este si la Câmpia și a tot 
ridicat problema în ședintele anterioare. Coloana principală a bazinului este spartă si în 
prezent se pierde atât apa cît și presiunea. I se raspunde ca spre deosebire de Câmpia la 
Pârneura populația plateste consumul, sunt contracte incheiate cu cetatenii, cea ce la Câmpia 
nu se întâmplă. De asemenea unul dintre consilieri precizeaza ca la Pârneura nu se ia apa din 
cișmelele de la marginea drumului (cum este situația la Câmpia) în vederea realizării a diverse 
operații agricole, stropiri, irigații,  factori ce duc la scăderea presiunii de furnizare a apei. 

Doamna primar propune consilierilor de la Câmpia rezolvări concrete, respectiv 
proiecte si devize estimative de lucrari. Domnul viceprimar precizeaza ca în fiecare sat al 
U.A.T-ului sunt diverse situații ce trebuie remediate și ropune rezolvarea în mod cronologic 
începând cu Pîrneaura apoi Cîmpia. Domnul consilier Iovanovici Borislav spune atunci să se 
realizeze odată ambele proiecte. I se răspunde ca e necesara aceasta reparație in mod prioritar 
deoarece alimentare se face prin hidrofor - (ce functionează continuu) - amplasat ăn fântâna 
Mănăstirii. 

Domnul consilier Vuletici Nicola întreabă de costurile actuale lunare actuale.  I se 
raspunde ca au fost cuprinse intre 300 lei initial si au ajuns la 750 lei in prezent. Costurile 
fiind furnizarea de electricitate. Secretarul comunei mentionează importanta furnizarii unei 
ape cu indicatori de calitate deoarece judetul este intr-o epidemie de varicela si nu e de dorit 
sa apara cazuri si la noi datorate lipsei de calitate a apei. 

Proiectul se supune la vot si consilierii voteaza  
- 7 voturi pentru ; 1 vot abtinere dl.Vuletici Nicola și un vot împotrivă dl.Iovanovici 

Borislav. 
 

 

Punctul 4. Proiect de hotărâre  privind rectificarea Bugetului local de venituri și 

cheltuieli al Comunei Socol. 
Doamna primar prezintă  situația de fapt existentă, astfel: necesitatea echilibrării diverselor 
capitole de venituri și cheltuieli, conform necesităților obiective,  detaliază  necesitatea care 
constă în rectificarea Bugetului local de venituri și cheltuieli al Comunei Socol. 
   

Nu sunt discuții pe proiect  

Proiectul se supune la vot si consilierii voteaza in unanimitate (9  voturi pentru ). 
 
Punctul 5.  La capitolul diverse se consemnează ; 
Doamna primar prezinta faptul ca în prezent sa afisat la sediul primăriei a modelului de steag 
al comunei si sunt asteptate propuneri privind inscriptia,heraldica fiind aprobata anterior. 
Sunt discutii echilibrate privind detaliile dar se asteapta si reactia cetatenilor. 
1)Dl. consilier Stefanovici Tomislav ridica problema privind necesitatea achizitiei unei 
autoutilitare de incediu.Se raspunde ca achiziționarea unui model nou prezinta costuri ridicate, 
si ca in tentativa de a prelua un autoturism dintr-o donatie analizand costurile de reparatie si 
intretinere rezulta un pret mai mare decit achizitionarea lui. De asemenea apar probleme 
privind si personalul ce trebuie calificat pentru a opera pe acest tip de utilitare. 



2)Dl. consilier Stefanovici Tomislav mentioneaza de asemenea si faptul ca in prezent drumul 
necesita anumite reparatii deoarece din cauza lucrarilor la sistemul de canalizare sunt multe 
gropi si drumul este anevoios. I se răspunde ca va urma si refacerea carosabilului odată cu 
finalizarea lucrarlor aflate in desfasurare și se va încerca reparea prin inserarea de pietriș. 
3)Dl. consilier Velimirovici Ivan ridica problema celor 2 gropi mari aparute ăn carosabilul DJ 
571C . I se raspunde ca au fost înaintate adrese atât de administrația locală cât și de ministerul 
de interne prin politia comunei cât si prin cea de frontiera. 
4) Dl. Consilier Vuletici Nicola ridica problema iluminatului public precizând lipsa unor 
lampi stradale. I se raspunde ca problema este în curs de remediere fiind necesare si 
schimbarea unor bobine aferente acestor lampi. 
De asemenea se ridica si problema autobuzului incendiat a cărui caroserie ingreunează 
circulațiea pe drumul ale carui laterale a crescut si vegetatia. Domnul viceprimar mentioneaza 
ca au fost anuntati proprietarii și că de a doua zi  vor incepe operația de ridicare a caroseriei. 
 
 
Preşedintele de şedinţă constată că nu sunt probleme curente şi ordinea de zi a şedinţei 

de astăzi a fost epuizată declară închise lucrările acesteia. 
Pentru care s-a încheiat prezentul proces verbal. 

       
 
            PREŞEDINTE ŞEDINŢĂ,                                         SECRETAR, 
                VULETICI Nicola                                             GAL Francisc Remus 
 
 

 Numele și prenumele Funcția Apartenența Adresa          Semnătura pentru
  politică Localitatea          Nr.        confirmarea primirii 

Cizmaș Bogdan  Consilier local PSD Zlatița           45_______________ 
Damianovici Radoslav Veroliub  Consilier local PSD Socol           216_______________ 
Iovanovici Borislav  Consilier local PNL Câmpia       110_______________  
Isac Mita  Consilier local PRM Pârneaura      20__Absent________ 
Jigum Iasmin  Consilier local UDSCR Zlatiţa         246__Absent_______ 
Mateiaşevici Giurita  Consilier local PSD Câmpia       212_______________ 
Milutinovici Milan  Consilier local PSRO Bazias           10_______________ 
Ştefanovici Tomislav  Consilier local PV Socol          115_______________ 
Velimirovici Ivan  Consilier local PER Câmpia         20_______________ 
Vuletici Nicola    Consilier local UNPR Câmpia         48    _____________ 
Vuxanovici Sava  Consilier local PNL Câmpia         24_______________. 
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